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Hej Heidi,  

 

Vi Socialdemokrater skulle vilja inkomma med följande politikerinitiativ.  

 

Med bakgrund av Nacka kommuns fastighetsaffär med företaget Riskhem vill vi 
Socialdemokrater uppdra åt Kultur och Fritidsenheten att utvärdera hur försäljningen av 
fastigheter och mark påverkar nämndens verksamhet och kostnader på kort och långsikt.  

 

Med vänliga hälsningar, 
Martin Hellströmer  

 


